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NCF Region Øst
Protokoll fra Styremøte 5/2023 - Styremøte NCF Region Øst

Sted: c/o Stig Erik Fjærli, Sykehusveien 6C, 1346 Gjettum

Dato: 14. august 2023, 18:00

Deltakere: Stig Fjærli (styrets leder), Asgeir Mamen (styrets nestleder og styresekretær), Kurt Tryaire
Haugen (styremedlem), Kristine Skeie (styremedlem), Silje Renate Jørgensen
(styremedlem) og Tone Kristin Larsen (styremedlem)

Deltok ikke: Celine Madeleine Braaten (styremedlem), Eystein Westgaard (styremedlem), Arne Hanssen
(varamedlem) og Lise Smestad (varamedlem)

Møteleder: Stig Fjærli

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et
digitalt møte.

1. Godkjenning av innkalling og agenda

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon ble lagt frem for godkjenning.

Det ble fattet følgende vedtak:

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon godkjennes.

2. Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte

Protokoll fra forrige styremøte ble gjennomgått og godkjent etter en kort diskusjon.

Det ble fattet følgende vedtak:

Protokoll fra forrige styremøte godkjennes.

3. Økonomi- og likviditetsrapportering

Kurt redegjorde
Ni klubbkontingenter er utestående. Det ble gitt en gjennomgang av delårsregnskaper og likviditetssituasjon.
Gjennomgangen viser at vi har en forsvarlig egenkapital og er i en tilfredsstillende likviditetssituasjon. Både
utfor og BMX har prosjekter på gang. Vurderer å samarbeide mer med andre regioner. Ungdomssprisen skal
utbetales.

4. Behandling av mottatte søknader

Søknad fra Espen Hillman er mottatt og behandlet i styret (Stig forlot møtet under behandlingen). Vi er positive
til prosjektet, men trenger et mer nøyaktig budsjett for vi endelig kan tildele støtte. Det er bare ryttere fra RØ
som kan motta støtte.

5. Etablering av Landeveisutvalg

Bruke høsten til å kontakte klubbene, Samir har "permisjon" til november

6. Eventuelt

1. Hvordan skal vedtektene tolkes? Styret er av den oppfatning at støtten primært skal gis til tiltak for flere og
ikke enkeltutøvere. VIktig at alle klubbene blir gjort kjent med fondet. Vi skal ha en representant i styret. Stig tar
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kontakt med leder. Vi finner vår kandidat til neste styremøte. Skal NCF ha representanter?

2. Beate (NCF) kan bistå. Vi er enige i det Tone har redegjort for. Tone og Beate jobber videre med hjemmesiden
3. Kurt forklarte. Styremedlemmer har bare leserettigheter, så oppsettet må endres, slik at styremedlmmer får
adm.rettigheter.

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *
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